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Želeč 66 , 391 74  Želeč IČO: 70988218  

 

ZÁPIS č. 2 / 2018 

Datum: 13. prosince 2018 

Přítomni: M. Kostečková, V. Šimáková, L. Suchá, M. Komma Janovská, J. Mengler,      

       M. Novotná, L. Rypáček  

Nepřítomni: J. Houdek, B. Břendová 

Hosté: P. Cába 

Ověřovatel zápisu: L. Rypáček 

Program jednání:  

1) Schválení výroční zprávy za rok 2017-2018 

2) Schválení školního řádu a pravidel hodnocení  

3) Různé  

ad 1)  

Usnesení č.4/2018 

Školská rada schválila výroční zprávu za školní rok 2017/2018 takto: 

hlasování: z 7 přítomných  7 pro   0 proti  0 zdržel se 

ad 2) 

Usnesení č.5/2018 

Školská rada schválila školní řád pro školní rok 2018/2019, jehož součástí jsou pravidla 

hodnocení takto:  

hlasování: z 7 přítomných  7 pro   0 proti  0 zdržel se 

 

ad 3) 

Na podnět J. Menglera diskutovali členové ŠR o preventivním programu. Ředitel školy P. Cába se 

pokusí sehnat odborníka, který by provedl přednášku pro rodičovskou veřejnost  ( jednak pro 

rodiče žáků ZŠ, jednak pro rodiče dětí MŠ) na téma kyberšikana. Z důvodu naprosté vytíženosti 

odborníka dr. Martínka osloví p. Cába ředitele ZVAS Tábor p. Pikharta, aby mu lektorský 

program doporučil.  

M. Komma Janovská dala podnět k diskusi nad tím, zda je nutné žáky klasifikovat přísně, jak se 

domnívají vyučující či nikoliv. Z jednání vyplynulo, že škola pociťuje obavy z přestupu žáků do 

jiných škol a má pocit, aby žáci byli hodnoceni srovnatelně. J. Mengler upozornil na to, že je stále 

nutno mít na paměti, že se jedná o žáky pátých ročníků a že mají stále ještě před sebou 4 roky 

základního vzdělávání. Tedy – obava vyučujících ZŠ Želeč není na místě. 



M. Novotná se dotazovala, zda někdo z vyučujících dohlíží na to, aby se děti dokázaly během 

dopoledního vyučovacího bloku nasvačit. Vyučující ji ubezpečili, že dětem možnost dávají, 

dokonce s dětmi nad svačinou diskutují. Co je však k svačině vhodné a co ne, to ovšem ovlivnit 

nemohou. To je na rodičích.  

Další dotaz M. Novotné se týkal zabezpečení stravy při lyžování. P. ředitel ji ujistil, že děti, které 

budou jezdit na Monínec budou chodit dříve na oběd a vyjedou až potom. Čas odjezdu bude 

upřesněn. P. Cába dále uvedl, že kromě lyžování se dne 8. února začne jezdit na kurz plavání. Z 

praktických důvodů žáci, kteří budou mít závěrečnou lekci na Monínci na toto první plavání 

nepojedou.  

L. Suchá pochválila čtenářské dílny, které v rámci výuky v ZŠ probíhají. Na toto reagovala M. 

Kostečková, že by se hodila důstojnější knihovna, která by byla dětem přístupná. Členové ŠR 

diskutovali nad možnostmi umístění této "čítárny", která by byla ideálně vybavena pohovkami a 

sedacími vaky.  P. ředitel reagoval, že má v plánu rekonstruovat současnou výtvarnou místnost, 

stejně tak i stávající družinu.  

Z jednání vyplynulo, že vše stojí na vypracování projektové dokumentace, z níž by vyplynuly 

finanční prostředky pro obec, která by případně mohla náklady financovat ideálně v létě 2019. 

Dále se diskuse točila kolem možností předělání půdní vestavby. Bude záležet na komunikaci 

vedení školy a vedení obce, jak s touto možností naložit. 

L. Rypáček se pasoval do role spokojeného rodiče. Zdůvodnil to faktem, že je dětem zadáváno 

přiměřeně málo domácích úkolů, čímž rodiče mohou trávit více času se svými dětmi.  

L. Rypáček se dále dotazoval, zda děti chodí během odpolední družiny do obchodu kupovat 

sladkosti. L. Suchá odpověděla, že tuto možnost dětem většinou nedovoluje. Výjimku tvoří 

chození na zmrzlinu v horkých letních obdobích.  

P. Cába pozval všechny členy ŠR na ochutnávku stravy do školní jídelny.  

V. Šimáková měla dotaz, zda by se mohlo jezdit během školy v přírodě i na jiná místa než na 

Želivku. P. Cába sdělil, že v tomto školním roce je ubytování domluveno na Želivce, dále o tom 

může uvažovat.  

J. Mengler pochválil den otevřených dveří a dal na zvážení, zda by se nemohl příště konat např.   

v sobotu, aby se jej mohlo zúčastnit více rodičů s náhradou pro děti např.: sportovním dnem, 

případně ředitelským volnem.  

Zapsal: J. Mengler 

Želeč 13. prosince 2018 

         Mgr. Jaroslav Mengler 

                předseda ŠR 

 


